
Gemeenteraad van Woudenberg 

Ter attentie van dhr. Van Veldhuizen 

cc. Gemeenteraad van Woudenberg 

 
Verzonden op: 13 oktober 2023 

Zaaknr: Z.342686 

Documentnr: D.262194 

Contactpersoon: D. Ruseler  

Afdeling: Divers 

Bijlage(n): -  

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen SGP-fractie inzake verschillende ontwikkelingen 

in de voorzieningen in het dorp 

 
 

 

Geachte heer Van Veldhuizen, 

 

Op 22 september jongstleden heeft u conform artikel 26 van het Reglement van orde van 

de gemeenteraad schriftelijke vragen gesteld aan het college inzake inzake verschillende 

ontwikkelingen in de voorzieningen in het dorp. Dit naar aanleiding van diverse 

ontwikkelingen in het dorp de afgelopen jaren welke min of meer met elkaar te maken 

hebben of elkaar raken. 

 

Hierna treft u de beantwoording per vraag aan. 

 

Vraag 1 

Wat is het beeld van het college van de groei van de benodigde voorzieningen in relatie 

tot de groei van het dorp en de bijbehorende demografische ontwikkeling?  

 

Er is geen eenduidig verband tussen de groei van het dorp en de behoefte aan 

voorzieningen. Deze behoefte wordt immers niet alleen bepaald door demografie (opbouw 

van de bevolking en aantal) maar kent per voorziening eigen behoeften en 

ontwikkelingen. Beschikbaarheid elders kan daarbij een rol spelen, maar ook trends in de 

maatschappij. Er is dan ook geen eenduidig beeld en daarmee antwoord te geven. Per 

voorziening wordt rekening gehouden met de groei, maar ook met de opbouw en de lange 

termijn verwachtingen van de behoefte aan dat type voorziening.  

 

Vraag 2 

Is er de komende jaren nog voldoende ruimte in De Camp om voor alle Woudenbergse 

basisscholen gymlessen te kunnen verzorgen?  

 

Op dit moment worden de drie zalen optimaal benut om voor de Woudenbergse 

basisscholen gymlessen te verzorgen. Er is een beperkt aantal plekken beschikbaar in het 

rooster maar deze kunnen niet gevuld worden door de sluitingstijden van de scholen (rond 

lunchtijd). Indien er in de toekomst één of meer klassen bij zouden komen door de groei 

van het aantal kinderen in het dorp, past dat niet.  
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Vanaf het schooljaar 2023-2024 zijn minimaal 2 lesuren bewegingsonderwijs verplicht. 

Op dit moment is het van één basisschool bekend dat de onderbouw maar 1 uur per week 

gymles in de Camp heeft. Hoe zij het andere uur bewegingsonderwijs invullen, is op dit 

moment niet bekend.  

 

Vraag 3 

Vorig jaar tijdens begroting gaf college aan dat business case milieustraat nog niet 

opgestart is, maar dat dat wel de bedoeling is. Ook loopt er een onderzoek naar de 

invulling van de dorpsranden, waaronder het gebied rondom de milieustraat.  

a. Is er een planning bekend wat betreft de business case?  

 

Afgesproken is dat de onderzoeksopdracht voor de toekomstbestendige buitendienst 

wordt uitgewerkt en voorgelegd aan het college. Daar wordt nu de laatste hand aan 

gelegd. Daarin is het onderzoek naar de milieustraat als vervolgonderzoek opgenomen. 

De verwachting is dat in november het college een beslissing neemt over het totaal en 

dat dit in afschrift naar de gemeenteraad wordt gezonden. Vervolgens worden 

verschillende bureaus gevraagd om offertes.  

 

Binnen de begroting is ruimte gereserveerd (€ 150.000) naar aanleiding van de eerste 

gesprekken ver de toekomstbestendige buitendienst in 2019. Dat budget is nog steeds 

voorhanden. In de uitvraag wordt gekoerst op afronden van het totale onderzoek voordat 

de Kadernota in concept naar de gemeenteraad wordt gezonden; zodat eventuele 

consequenties in de Kadernota kunnen worden meegenomen. Dit is wel afhankelijk van 

het externe bureau wat wordt aangezocht.  

 

b. Hoe kijkt het college naar het functioneren en het in bezit hebben van de milieustraat 

op de middellange en lange termijn?  

 

Het college wil het onderzoek naar de toekomstbestendige buitendienst en de milieustraat 

afwachten.  

 

c. Hoe kijkt het college naar de toekomst van de milieustraat, ook met het oog op het 

verminderen van afval?  

 

Het is in het belang van de afvalbeleidsdoelstellingen om te beschikken over een adequate 

mogelijkheden om afval af te voeren. Inwoners moeten op eenvoudige wijze hun 

(herbruikbare) grofvuilfracties (zoals ab-hout, c-hout, autobanden, gasflessen, 

kunststoffen, tuinmeubels, groot piepschuim, etc.) op de juiste wijze afvoeren.  

 

De milieustraat levert een belangrijke bijdrage om afval te verminderen. Inwoners kunnen 

hun afval op juiste manier scheiden, waardoor de grondstoffen in dit afval op een goede 

manier kunnen worden hergebruikt. Het adagium is immers; afval is grondstof. Dit zal 

ook worden meegenomen in het onderzoek. Het gaat om meer dan alleen de kosten van 

de milieustraat, maar ook hoe de milieustraat bijdraagt aan de doelstellingen die in het 

coalitieakkoord zijn opgenomen (verminderen van afval, betere afvalscheiding). 

Zodoende zien wij ook in de toekomst een belangrijke rol voor de milieustraat. 
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d. Welke mogelijkheden ziet het college om de toekomst van de milieustraat integraal 

mee te nemen in de toekomstvisie van De Camp?  

 

Het is te vroeg in het traject om daar al een uitspraak over te kunnen doen. We zien wel 

met u de samenhang tussen de verschillende dossiers vanwege de huidige locatie. 

 

Vraag 4 

Welke mogelijkheden ziet het college om bij de toekomstvisie van de Camp ook de positie 

van het Cultuurhuis mee te nemen?  

 

Het concept raadsvoorstel naar aanleiding van het rapport inzake de Businesscase 

Cultuurhuis wordt voor de raad van november 2023 geagendeerd. In dit rapport is de 

toekomstvisie van de Camp nu niet meegenomen. In het conceptraadsvoorstel wordt 

voorgesteld om ten aanzien van twee scenario’s een vervolgonderzoek te laten uitvoeren. 

De toekomstvisie van de Camp kan onderdeel worden van dit vervolgonderzoek. Ten 

aanzien van deze toekomstvisie is een andere ontwikkeling echter ook van belang. De 

gemeente is namelijk voornemens om in 2025 een breder onderzoek te laten uitvoeren 

naar de sportaccommodaties in Woudenberg. Stichting ABC / De Camp wordt/worden, net 

als andere stakeholders, nadrukkelijk betrokken bij dit onderzoek.  

 

Beide onderzoeken (het vervolg van de Businesscase Cultuurhuis en het onderzoek naar 

sportaccommodaties) kunnen uiteraard aan elkaar gekoppeld worden. Dit vraagt dan een 

vervroeging van het in 2025 geplande onderzoek naar de sportaccommodaties. Vanwege 

de omvang van een dergelijk onderzoek, zeker als beide onderzoeken integraal worden 

opgepakt, zou dit wel als consequentie hebben dat de planning (Q2 2024) zoals 

opgenomen in het raadsvoorstel van de businesscase Cultuurhuis moeten worden 

opgeschoven, mogelijk zelfs naar Q4 2024. Daarnaast zal voor een dergelijk integraal 

onderzoek een externe projectleider moeten worden aangetrokken, hetgeen extra kosten 

met zich mee zal brengen.  

 

Vraag 5 

Is het college van mening dat een integraal plan met De Camp, de milieustraat en 

Cultuurhuis sterker is dan drie afzonderlijke plannen? Wat zijn volgens het college de 

afwegingen om wel of niet tot een integrale afweging te komen?  

 

Een dergelijk integraal plan is inderdaad waardevol. Een afweging om de onderzoeken 

naast elkaar te laten lopen waarbij zoveel mogelijk rekening met elkaar wordt gehouden 

maar ze wel elk hun eigen tijdspad kennen, geeft waarschijnlijk eerder antwoord op de 

vragen die bij de gebruikers van het Cultuurhuis leven. Zoals in het raadsvoorstel van de 

businesscase wordt beschreven, is niets doen voor het Cultuurhuis geen optie. Er zal iets 

met de klimaatbehandeling in het gebouw moeten gebeuren. Door de verschillende 

plannen integraal en als één onderzoek verder op te pakken, zullen er voorlopig geen 

investeringen in het Cultuurhuis gedaan worden.  

 

Vraag 6 

Hoe worden de ontwikkelingen rondom De Camp en de milieustraat het voorgaande een 

plek gegeven bij de bespreking en besluitvorming rond businesscase Cultuurhuis?  
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Zoals hiervoor aangegeven wordt het raadsvoorstel naar aanleiding van het rapport 

inzake de Businesscase Cultuurhuis voor de raad van november 2023 geagendeerd. In 

het raadsvoorstel dat aan u wordt voorgelegd wordt geen rekening gehouden met de 

ontwikkelingen rondom De Camp en de milieustraat.  

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van 

Woudenberg, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

D.C.G. Ruseler 

Secretaris 

 

 

 

 

M. Jansen-van Harten 

Burgemeester 

 


